Some scientists perform experiments on animals. However, some people say that this is cruel and unnecessary.

	In my opinion scientists should have experiments on animals to discover new medicines for treating people.
	По моему мнению, ученые должны проводить эксперименты на животных, чтобы открыть новые лекарства для лечения людей.

	First of all, there is also one question people should ask themselves, "Why is an experiment being performed?" 
	Прежде всего, есть еще один вопрос, который люди должны задать себе: «Почему проводятся эксперименты?».

	If the answer is “to help save human lives in the future”, then in my opinion it justifies the means.
	Если ответ «помочь спасти человеческие жизни в будущем», то, на мой взгляд, это оправдывает средства.

	Second, it would be even more cruel to experiment on people.
	Во-вторых, было бы еще более жестоким экспериментировать на людях.

	For instance, I do not believe that anyone would volunteer for this.
	Например, я не верю, что кто-то добровольно согласится бы на это.
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